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Interpelujący radny: Kazimierz Czyż 

Radny wyraził zdanie, że ring nadal nie jest ringiem, tylko półringiem i trzeba go wreszcie 

zamknąć; trzeba podjąć takie prace, żeby stał się ringiem, a nie był cięciwą czy łukiem – w 

dalszym ciągu nie ma objazdów wkoło, szczególnie od strony północnej Słupska, i ten 

element trzeba zaprojektować i wykonać. Stwierdził, że na dziś jest to powtórzenie 

obwodnicy, tylko w mniejszym zakresie. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki - archiwum 

transmisji obrad) 
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